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JO-JO plus

Se stejnou otázkou, jakou jsme položili starostce 
Litvínova, jsme oslovili primátora města Mostu, 
Jana Paparegu.
Pane primátore, vítám Vás na stránkách TEMA 
a před položením otázky mi dovolte také několik 
úvodních slov.
Náš region a je h o  dílčí složky, kam p a tři také 
Most, silně zasáhla „koronavirová" krize a to 
navíc v době, kdy musíme i  v regionu přemýš
le t o transformaci hospodářství vlivem útlumu 
uhlíkové energetiky. To je  nesporný fakt, stejně 
tak jako je  faktem, že všechny a to i  ty nejmenší 
složky státní a veřejné správy, by se měly svým 
přiměřeným podílem dnes na podpoře a „zítra" 
na rozvoji, chcete-li na vyvolané změny struktury 
podnikatelského prostředí podílet.

„Jak se pane primátore Vaše město podílí, či 
hodlá podíle t na podpoře místního podni
katelského potenciálu v  krátkodobém, tedy 

„koronavirovém " období a jakou má město 
v podpoře hospodářského potenciálu Mos
tecka dlouhodobou strategii?"

Město Most se v těžké koronavirové době snaží 
pomáhat i místním podnikatelům. Ti mohli 
požádat o příspěvek na rozvoj svých živností. 
V programu na podporu drobného a malého 
podnikání v sektoru služeb podpořilo město 
Most deset projektů v celkové výši 683 tisíc Kč. 
Vybrány byly projekty např. na podporu pro
vozu cukrárny, modernizaci psího salonu, 
obnovy měřící techniky, rozšíření pánského 
holičství či opravy hudebních nástrojů a další. 
Město chce tento program opakovat i v příštím 
roce a vyčleněno na něj má 1 milion Kč. Dále 
pak podnikatelům, kteří podnikají v objektech

města, dáme nájemné za 1 Kč. Jde především 
o nebytové prostory v objektu magistrátu, tj. 
pasáž U Lva a nebytové prostory pod terasami 
či stánky na třídě Budovatelů. Jsme si vědomi 
obtížné situace, do které se dostala řada ná
jemců ob jektů  ve správě města a snažíme 
se jim  maximálně pomoci v této nelehké době.

Mgr. Jan Paparega 
primátor
Statutární město Most

Redakční poznámka.
Pozorný čtenář si jis tě  všim l, že paní sta
rostka a pan p rim á to r v  otázkách JO JO 
plně neodpověděli na druhou část otázky 
o dlouhodobé strategii svých měst v  rámci 
zmíněné transformace hospodářského po
tenciálu regionu. Je to  s pochopením slo
žité, z hlediska vlivové úrovně měst také 
problematické, nicméně pro podnikatelské 
prostředí velm i zásadní téma, včetně zmí
něné spolupráce se samosprávou. V příš
tím  roce se к  tomu v samostatném tématu 
ТЕМА zcela jis tě  vrátíme a věřím, že styčné 
body spolupráce nalezneme.
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